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Rozloučení 
s dlouholetým starostou 
Ing. Karlem Dvořákem

V roce 2006 byl Ing. Karel Dvořák 
zvolen do zastupitelstva města, 
starostou se stal v nelehkém 
období na konci roku 2011 a 
čekalo jej spoustu jistě těžkých 
rozhodnutí. Pro svůj poctivý, 
přátelský, pracovitý a osobní 
přístup k spoluobčanům i ke 
svému okolí, byl následně dvakrát 
zvolen do funkce starosty města 
Nová Včelnice.

Za téměř patnáct let poctivé práce se mu povedlo mnoho dobrých 
věcí. Nelze vyjmenovat všechny, připomeňme si ty nejdůležitější, 
mezi které určitě patří postupná oprava ulic a chodníků, dokončení 
plynofikace na Sídlišti ČSA, dokončení výstavby inženýrských sítí, 
komunikací a parcel v ulici Luční, výstavba nové hasičské zbrojnice, 
dětské hřiště na sídlišti ČSA, rozptylová loučka na místním hřbitově, 
rekultivace bývalé skládky za hřbitovem, zapojení našeho města do 
programu třídění odpadů, vykoupení pozemků a výstavba 
inženýrských sítí v průmyslové zóně, zahájení jednání se současným 
majitelem zámku…
Milý Karle, rádi bychom Ti ještě jednou, jménem nás obou, jménem 
současných i bývalých zastupitelů a pracovníků městského úřadu, 
poděkovali za obětavou práci, kterou jsi pro naše město vykonal. 
Loučíme se s Tebou s přáním, aby Ti země česká, po které jsi tak rád 
chodil, byla zemí lehkou.
Čest Tvojí památce

Tomáš Hrubec, starosta
 Jana Maříková, místostarostka
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Informace z 12. veřejného zasedání zastupitelstva
Zastupitelstvo se konalo ve středu 22.dubna 2020 netradičně od 17.00. 
Na začátku zasedání složila slib nová zastupitelka Barbora Pechková. 
Současně si také převzala osvědčení zastupitele. Vlastní jednání se 
konalo za zvýšených hygienických opatření pokynů Ministerstva 
vnitra ČR a zúčastnilo se ho všech 11 zastupitelů. Informace 
z veřejného zastupitelstva jsou podány ve zkrácené verzi.

Zastupitelstvo schválilo: 

• Řád veřejného pohřebiště

V roce 2017 byla přijata novela zákona o pohřebnictví a z tohoto 
důvodu bylo nutné vypracovat nový řád veřejného pohřebiště. Tento 
řád schválila Krajská hygienická stanice.

• OZV č.1/2020 o stanovení systému shromažďování, sběru, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a 
nakládání se stavebním odpadem

Původní vyhláška byla z roku 2015 a již neodpovídala skutečnému 
stavu, proto ji bylo nutné aktualizovat např. byl zaveden pytlový svoz, 
rozšířena sběrná hnízda apod. Stavební odpad je možné odkládat ve 
sběrném dvoře do 50 kg na osobu a den.

• Smlouva o dílo herní prvky

Montáž dětského hřiště Na Hliněnce již probíhá, ale smlouva mohla 
být z důvodu vládních omezení schválena až nyní. Montáž provádí 
firma Wotan Forest, za částku 247.851, - Kč bez DPH. Na další doplnění 
je podána žádost o dotaci, která bude vyhodnocena v průběhu měsíce 
května 2020.

• Smlouva o dílo oprava chodníku v ulici Štítného

Oprava chodníku je již plném proudu a hotova by měla být 18. 5. 2020. 
Opravu provádí zhotovitel Antonín Krňa za celkovou částku 655 017,- 
Kč bez DPH.

• Smlouva o vykonání přezkoumání hospodaření města za 
rok 2020
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Přezkoumání hospodaření města za rok 2020 provede stejně jako za 
loňský rok pan Ing. Jiří Tinka za cenu 25.000, - Kč.

• Vyřazení majetku z inventarizace

Byl vyřazen poškozený nebo nefunkční majetek na základě návrhů 
inventarizační komise města Nová Včelnice.

• Schválení účetní závěrky společnosti ETKO s.r.o. a města a 
závěrečného účtu města Nová Včelnice

Město skončilo za rok 2019 se stavem finančních prostředků na účtu 
ve výši 16.767 tis. Kč a dosažený výsledek hospodaření byl ve výši 
10.196 tis. Kč. Společnost ETKO hospodařila se ziskem 3.623, - Kč. 
Zastupitelstvo vyslovilo souhlas s celoročním hospodařením města za 
rok 2019 a to bez výhrad.

• Smlouva o dílo projektová dokumentace sociální zařízení 
MŠ

V minulosti byl rekonstruován jeden pavilon Mateřské školy. 
V následujících letech budou na etapy rekonstruovány i další pavilony, 
dle zpracovávané projektové dokumentace a dle finančních možností 
města. Projektovou dokumentaci včetně příslušných potřebných 
vyjádření zpracuje Věra Davidová za celkovou částku 142 500, - Kč bez 
DPH.

• Smlouva o dílo revitalizace alej k Berounským

Alej k Berounským – Palatovka je evidována jako významný krajinný 
prvek a je velmi frekventovanou vycházkovou trasou od zámku 
směrem na Šibeňák. Stáří stromů je odhadováno až na 430 let.  Projekt 
revitalizace bude řešit stavební úpravy náhonu, drobné úpravy cesty i 
návrh pěstebních úprav a výsadbu nových dřevin v aleji. Projektovou 
dokumentaci vypracuje Ing. Michaela Zudová za celkovou částku 240 
000, - Kč.

• Smlouva o dílo projektová dokumentace posilovací vrty a 
vodovod

V loňském roce byly provedeny zkoušky vrtů HV1 a HV2, které 
potvrdily možnost připojení těchto vrtů do úpravny vody. Projekt 
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včetně příslušných povolení zpracuje firma ALCEDO za částku 
112.000, - Kč bez DPH.

• Smlouva na dodávku dopravního automobilu pro JSDH

Na základě výběrového řízení byla na dodávku dopravního 
automobilu vybrána společnost TECHSPORT s.r.o. za celkovou cenu 
923 tis Kč bez DPH. Dotace na automobil z Ministerstva vnitra by měla 
činit 450 tis. Kč a další dotace z Jihočeského kraje až ve výši 223 tis Kč. 
Dopravní automobil bude dodán do konce letošního roku.

• Smlouva o zřízení věcného břemene pro E.ON Distribuce

V loňském roce byl přeložen kabel vysokého napětí do země 
v parcelách v Luční ulici. Pro tuto přeložku je nutné zřízení věcného 
břemene ve prospěch společnosti E.ON.

• Prodej a koupě pozemku 1111/21 a 1111/17

Město si s manželi Hanušovými vymění pozemky o celkové výměře 15 
m2 tak, aby došlo k narovnání pozemků podél silnice.

• Rozpočtové opatření č.2/2020

V souvislosti s pandemií je nutné navýšení prostředků na nákup 
dezinfekce a ochranných pomůcek. Dále jsou převáděny finanční 
prostředky na opravu chodníku v ulici Štítného a opravu pro učebnu 
základní umělecké školy. Rozpočtové opatření je zveřejněno na úřední 
desce a stránkách města.

• Směrnice k zadávání veřejných zakázek

V současnosti město nemělo směrnici o zadávání zakázek. Schválená 
směrnice stanovuje jasná pravidla a odpovědnost pro zadávání 
veřejných zakázek.

• Smlouva o dílo výměna oken v domě s pečovatelskou 
službou II. etapa

V letošním roce bude dokončena výměna oken a vstupních dveří 
v domcích s pečovatelskou službou. Výměnu provede firma Vanellus 
Lightning s.r.o. za celkovou cenu 492 tis. Kč bez DPH.

• Opatření města ke zmírnění dopadů epidemie na podnikatele
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• Poskytnutí slevy z nájmu až do výše 100 % nájemného v 
nebytových prostorech města, provozovatelům zařízení, 
postižených nařízením vlády ČR č. 211 ze dne 14. 3. 2020 o přijetí 
krizového opatření, kdy se s účinností od 14. 3. 2020 od 6.00 hod. 
do zrušení nařízení vlády ČR zakazuje maloobchodní prodej a 
prodej služeb v provozovnách na základě podané žádosti, pokud 
provozovna před nařízením vlády ČR neměla dluh na nájemném 
vůči městu Nová Včelnice.

• Poskytnutí slevy z nájmu až do výše 50 % nájemného všem 
provozovatelům v nebytových prostorech města, a to po dobu 
trvání nouzového stavu nejdříve od 14.3.2020 na základě podané 
žádosti, pokud provozovna před nařízením vlády ČR neměla dluh 
na nájemném vůči městu Nová Včelnice. Žádost o poskytnutí slevy 
musí být podána nejpozději do 14 dnů od ukončení nouzového 
stavu.

• Zastupitelstvo města Nová Včelnice doporučuje správci poplatku 
prominout místní poplatek z pobytu za období od vyhlášení 
nouzového stavu, tedy od 14. 3. 2020 až do 31. 12. 2020

Zastupitelstvo neschválilo:

• Žádost o provedení šikmého stání u čp. 33

Zřízení a vydláždění šikmého stání pro 4 vozidla na Masarykově 
náměstí před domem čp 33.

Tomáš Hrubec, starosta

Rekonstrukce ulice Štítného



7

Mobilní rozhlas - informace v krizových situacích
V rámci lepší informovanosti v 
kritických situacích využijeme 
nabídku společnosti Mobilní 
rozhlas na pořízení licence 
zdarma, pro komunikaci v 
krizových situacích. Systém 
zdarma umožňuje rozesílání 
krizových informací přes email, 

SMS nebo mobilní aplikaci. Po zprovoznění a nastavení sytému bude 
spuštěna dobrovolná registrace. Systém bude doplňkovou možností 
pro rozesílání zpráv v krizových situacích jako např. současná 
epidemie, varování před podomními prodejci energií, povodněmi, 
vichřicemi apod.

Informace o registraci bude dostupná v příštím čísle zpravodaje a na 
internetových stránkách Města Nová Včelnice.

            Tomáš Hrubec, starosta
Jedlé tuky a oleje z domácnosti

Město bylo povinno zajistit místo pro třídění 
jedlých olejů a tuků. Proto byly u pošty a na 
sídlišti Československé armády umístěny 
nádoby na použité jedlé tuky a oleje 
z domácnosti. Jsou to veřejné nádoby na 
třídění, které se nezapočítávají do 
odpadového účtu www.mojeodpadky.cz. 

Jestliže chcete započítat tyto suroviny do 
Vašeho odpadového účtu je nutné ji 
odevzdat v rámci pytlového sběru nebo ve 
sběrném dvoře. Jedlý olej a tuk sbírejte 

samostatně do PET lahví o minimálním objemu 2 litry (čím větší 
objem, tím líp). Až bude PET lahev plná, nalepte na ni čárový/QR kód, 
nad tento kód napište fixem Vaše číslo popisné pro případ odlepení 
čárového/QR kódu a postavte ji před dům v den svozu tříděného 
odpadu.

http://www.mojeodpadky.cz/
http://www.mojeodpadky.cz/
http://www.mojeodpadky.cz/
http://www.mojeodpadky.cz/
http://www.mojeodpadky.cz/
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Svoz odpadu
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Děkuji všem přátelům a známým 
za vyjádřenou soustrast 

a květinové dary při rozloučení

s manželem Karlem Dvořákem.

 Blanka Dvořáková

 

Poděkování

Děkujeme maminkám, které 
osobně neznáme za roušky, 
které jsme mohly díky nim 
získat zdarma.

Nejmenovaní občané 

Nové Včelnice
Dobrý den,

dovolte mi abych veřejně 
poděkoval a věřím že nejen za 
sebe, ale další seniory zdejším 
ženám, těm které zcela nezištně a 
inkognito šijí a dodávají do malé, 
příjemné prodejny zdarma 
textilní roušky. Zejména pro nás, 
osaměle žijící a zdravotně 
handicapované je toto dobrodiní 
nenahraditelné. Protože mi chybí 
slova a poděkování je v tomto 
případě málo, tak tímto vyjadřuji 
alespoň úctu a vděčnost všem 
těmto dárkyním za tento projev 
lidskosti a solidarity.

Pozn. své jméno neuvádím, tak 
jako dárkyně, jinak bych jim 

poděkoval osobně.

 

Koupím známky, mince, 
bankovky, obrazy, staré 

hodiny, vojenské předměty – 
šavli, uniformu a podobně. 

Můžete nabídnout i jiné 
staré předměty nebo celou 
sbírku a pozůstalost. Tel: 

722777672

 

Kompost
V sobotu 4. 4. 2020 byl vydáván 
kompost na kompostárně 
v Nové Včelnici. Celkem bylo 
rozdáno 54,1 m3 pro 65 
domácností.

 

Vyvážení bio popelnic 

Upozorňujeme občany, že 
vyvážení bio odpadu probíhá 
každý sudý týden v pátek a to již 
od 6.00 hodin ráno, proto je 
nutné přistavit popelnici včas, 
raději již ve čtvrtek, aby 
nedocházelo k situacím, že 
nádoba nebude vyvezena.

Děkujeme za pochopení
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Slohový úkol
Do školy se sice nechodí, ale děti dostávají domácí úkoly každý den. 
Jeden takový úkol si dovolujeme se souhlasem autora i rodičů 
otisknout. Dopis marťanovi od Matěje Šívra, 12 let.

Zadání domácího úkolu:

Slohový úkol: napiš dopis na jinou planetu mimozemské civilizaci 
(např. marťanovi) o tom, co se právě děje na naší planetě, co lidstvo 
sužuje a trápí, a co se lidstvu naopak daří. Zhodnoť aktuální situaci 
epidemie koronaviru a zkus najít veškerá negativa i pozitiva, která 
bude mít tato situace na lidstvo a na planetu. 

Dopis marťanovi

Milý marťane,

píši ti z planety Země a doufám, že dopis dostaneš a snad mi i 
odpovíš.

Naše země je jediná planeta sluneční soustavy, na které je prokázán 
život. Je krásná a říká se jí modrá planeta. Je úžasně bohatá a 
rozmanitá. 

Nyní je ale v ohrožení. Jedním z ohrožení je rychlé oteplování neboli 
změna klimatu. Tuto změnu si způsobujeme sami my lidé. 

Další z velikých ohrožení jsou nemoci. Právě teď máme pandemii 
koronavirusu. Koronavirus je celosvětový virus který se šíří 
nesmírnou rychlostí. Největší problém mají staří lidé. Na celé zemi už 
je nakaženo tisíce lidí. Děti nechodí do školy, obchody jsou zavřené a 
celá země jede v nouzovém režimu. Ekonomika strádá a nikdo neví 
jak dlouho tato omezení budou trvat. Ale i koronavirus má své klady. 
Lidé jsou společně doma a mají na sebe více času. Já jsem doma 
celkem spokojený. Pomáhám dědovi s prací na zahradě, chodím sázet 
stromky do lesa, pomáhám při štípání dřeva, aby jsme měli v zimě 
čím topit. Jsem rád, že nemusím do školy a raději se učím doma. Když 
mi zbyde čas, rád jezdím na šlapací motokáře, jdu si zaběhat a nebo 
na procházku se psy.
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Aby byla planeta i lidé v pořádku, 
musíme se chovat zodpovědně. Až 
budeš mít čas tak mi napiš jaká je 
planeta na které žiješ co vás trápí a 
co je u vás fajn.

 

Ahoj Matěj z planety Země

 

 

A jak třeba tráví volný čas doma 
v koronavirové době jiné děti?

Krásný obrázek nakreslila 
Nikolka Pešková, 11 let

 

Rozptylová loučka
K dotazům proč se ztrácí lampičky či jiná výzdoba u rozptylové 
loučky, uvádíme následující body, vyňaté z Řádu veřejného 
pohřebiště:

·         Plocha rozptylové loučky není hrobovým místem a o její 
údržbu se stará výhradně správce dle platných norem.

·         Vstup na rozptylovou loučku je pro veřejnost zakázán. Věnce a 
kytice (bez nádob na vodu) lze umísťovat jen na plochy, které jsou na 
rozptylové loučce k tomuto účelu vyhrazené. 

·         Na rozptylové loučce je dovoleno rozsvěcovat svíčky jenom na 
vyhrazených plochách. 

·         Správce pohřebiště je oprávněn zvadlé nebo jinak 
znehodnocené květinové dary příp. jiné předměty z těchto míst 
odstranit (např. umělohmotnou výzdobu apod.). 

Zjednodušeně řečeno, rozptylová loučka není hrobovým místem a 
nemá vyhrazené plochy pro „stálé“ pietní předměty jako jsou 
například skleněné lucerničky apod.                    Děkujeme za pochopení
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Ušijme roušky pro naše seniory. Tahle myšlenka nás napadla 
okamžitě poté, co došlo v důsledku pandemie k uzavření dětského 
klubíku U pejska a kočičky. Bylo zřejmé, že spousta našich 
spoluobčanů roušky nemá, a my jsme měli čas a nápad. A rozhodli 
jsme se pomoci.

Roušky byly zdarma dostupné v pekárně Adélka. Chceme tímto 
poděkovat paní Šarlotě Tyšerové za to, že nám umožnila roušky v 
pekárně distribuovat a upozorňovala na ně zákazníky. 

Velký dík patří našim úžasným švadlenkám: Lence Krechtové, 
Martině Křivánkové, Janě Klocové s manželem Vaškem z Nekrasína 
a paní Pičuginové. Ti všichni šili, šili a šili. Ale také je potřeba 
poděkovat ostatním maminkám z našeho týmu za to, že obětavě 
praly a žehlily látky, stříhaly šablony, vyráběly drátky, navlékaly 
tkalouny, žehlily hotové roušky a balily je do sáčků. A tento dík 
patří Vendule Kovalčíkové, Pavlíně Vitrové, Vendule Hrůzové a 
Ivaně Konečné. V neposlední řadě děkuji paní Heleně Hřebíkové a 
panu Čermákovi z TEBA a.s. za poskytnutí materiálu. Ke dni 16. 4. 
2020 jsme rozdali přes 500 roušek.

Hřeje mě u srdce, že kolem nás žijí lidé, kteří jsou schopní v 
případě potřeby táhnout za jeden provaz a nezištně pomoct 
druhým. Přála bych si, aby tahle sounáležitost, která vyšla na 
povrch v čase nouze, zůstala dál součástí našich životů. 

Iva Riwoń

 

Ušijeme roušky …
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Od 15. 4. 2020 zavedla Městská 
knihovna Nová Včelnice 
“nouzovou službu” pro své 
čtenáře – KNIHY DO DOMU. 
Služba je určena pro registrované 
čtenáře městské knihovny Nové 
Včelnice od 15. 4. 2020 do 
odvolání

Princip: doručení knih ke 
čtenářům bez potřeby navštívit 
knihovnu a bezkontaktním 
způsobem.

Kniha do domu …

Objednání

• Objednání telefonicky na telefonu 384 371 334 a na email 
knihovna@vcelnice.cz v době od 8:00 do 15:00 hodin.

• Konkrétní dostupné tituly dle on-line katalogu knihovny nebo 
všeobecnější požadavek na žánr nebo spisovatele, kde výběr 
ponecháte na knihovnici).

• Maximálně lze objednat 5 titulů.

Příprava

• Knihovna bude připravovat knihy postupně podle doby, kdy je 
objednávka doručena, v případě několika požadavků na stejnou 
knihu bude vyřízen ten, který došel nejdříve.

• Knihy budou danému čtenáři načteny na konto.

• Knihovna vyrozumí čtenáře o dnu, kdy mu bude knihy 
doručovat, čas bude pouze orientační.

Doručení

• Knihovna bude doručovat pouze na adresy v katastru Nová 
Včelnice.

• V domluvený čas budou knihy doručeny ke dveřím domu, bytu 
nebo na jiné vhodné místo v bydlišti čtenáře.

mailto:knihovna@vcelnice.cz
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• Balíček bude odložen, pracovník zazvoní nebo zaklepe a odstoupí 
min. 2 m od balíčku

• Pracovník vyčká, až čtenář otevře a knihy si převezme.

• Pokud si čtenář knihy nepřevezme, pracovník je odveze zpět do 
knihovny a tento den již doručení provádět nebude. 

Vrácení         

• Vrácení knih prozatím vůbec prováděno nebude!!!

Poznámka

• Knihovna bude objednávky vyřizovat podle svých možnost, 
službu nelze nijak nárokovat. Den a čas doručení určí knihovna. 
Knihovna může z této služby vyloučit čtenáře u nichž bude 
opakovaně problém s doručením nebo převzetím knih.

Městská knihovna 
opět otevřena

Doslova ze dne na den jsme se 
dozvěděli, že můžeme opět 
otevřít.

Od středy 29. dubna 2020 bude 
opět knihovna otevřena.

Výpůjční doba knihovny:

Středa  7:00 - 11:30

12:30 - 17:00

Pátek  7:00 - 11:30

12:30 - 17:00

Sobota  7:00 - 11:30

Po dobu nouzového stavu nás 
musíte navštívit s přikrývkou úst 
a nosu a dodržovat odstupovou 
vzdálenost 2 m. 

Knihy se budou vracet na chodbě 
na stůl, kde je musíme dát do tzv. 
karantény. Na výpůjčním stole 
mohou být pouze půjčené knihy.
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Marek Strnad – mistr ČR juniorů v běhu na 800 m v hale

Marka Strnada nemusíme asi představovat. Rozhovor do zpravodaje 
poskytl již vícekrát, takže všichni místní vědí, že se jedná o velmi 
nadějného včelnického atleta. V této nepříjemné koronavirové době, 
by proto jeho další sportovní povídání mohlo zatraktivnit stránky 
našeho nového zpravodaje.

Stále je tvou hlavní disciplínou běh na 800 a 1500 m?

Je tomu tak. Věnuji se středním tratím, ale občas si to zpestřím 
nějakým tím přespoláčkem nebo i nějakou kratší vzdáleností. 
V žactvu jsem dělával i víceboj, ale tam už mě teď asi jen tak 
neuvidíte.

Která trať ti vyhovuje víc?

Na půlce se cítím silnější, nevyčerpá mě tolik jako patnáctistovka, 
ale z té mám zase více úspěchů. Obě tratě mají něco do sebe. 
V sezóně se je snažím střídat a na vrcholných závodech volím tu, 
ve které je větší šance na úspěch. Moji soupeři někdy kombinují 
obě disciplíny během jednoho dne, aby třeba svému týmu v lize 
přinesli co nejvíce bodů. V září, když Pardubice bojovaly o udržení 
v extralize, jsem byl také požádán, abych zvolil tuto kombinaci. Bál 
jsem se, že patnáctistovku odpískám po prvním okruhu, ale 
naštěstí se tak nestalo. Celkem jsem posbíral 13 bodů a pomohl 
pardubickému týmu k udržení.

15. února se v Ostravě konalo atletické halové mistrovství ČR 
juniorů a dorostenců. V běhu na 800 m si zvítězil a stal ses tak 
mistrem ČR, je to tak správně?

Dlouho jsem se rozhodoval, kterou disciplínu pro HMČR zvolit. 
Republikové tabulky na 800 m jsem vedl, na 1500 m jsem byl o pár 
setin druhý. Z toho by se dalo usuzovat, že to měla být jasná volba, 
ale cesta za titulem na 800 m je těžší v tom, že musíte den předem 
postoupit z rozběhu, kde se může stát nějaká kolize a máte smůlu. 
Patnáctistovka je přímo finálovým závodem, do kterého se 
kvalifikuje 16 nejlepších běžců dle tabulek.
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Nakonec jsem si zvolil půlku. 
Jelikož jsem byl favoritem, běžel 
jsem hned v prvním rozběhu. 
Postupový klíč byl 2Q+2q, což 
znamená, že postupují první dva 
z každého rozběhu a další dva po 
porovnání všech časů. Běžel jsem 
takticky, chtěl jsem si pohlídat 
přímý postup, takže jsem udával 
tempo. Společně s budoucím 
stříbrným medailistou jsme si 
postupová místa pohlídali 
relativně v klidu. Cítil jsem, že 
jsem pošetřil síly a pro finále tam 
jsou rezervy.

Druhý den chvíli před polednem 
odstartoval boj o medaile. V hlavě 
jsem měl připraveno několik 
možných scénářů, podle kterých 
by se mohl závod vyvíjet. Nechtěl 
jsem vést závod takticky, protože 
tihle kluci většinou kombinují 
půlku se čtvrtkou, takže by to pro 

 mě nebylo výhodné. Čela se ihned po sběhu ujal Jirka Janeček z Ústí 
nad Labem, za něho se zavěsil spolufavorit Tadeáš Janík z Třebíče a já 
šel na průběžnou třetí pozici. První kolo bylo příliš rychlé, asi za 26,5 
s. Pak se ale zvolnilo a já čekal, kdo zkusí nastoupit, případně že se o 
to pokusím sám. 300 m do cíle nastoupil Tadeáš a já musel za ním. 
V náběhu do posledního kola jsem šel do čela a to už nepustil. Do cíle 
jsem doběhl v čase 1:53,01, což byl můj halový osobák a nejlepší 
juniorský výkon v ČR v sezóně 2020.

Chyběli tam tví největší soupeři nebo se ti prostě zadařilo?

Je pravda, že jsem z posledních mistrovství vozil hlavně stříbra. 
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Tentokrát se ale vydařila příprava podle plánu, nezbrzdilo mě žádné 
zranění a mně se to podařilo prodat. Na MČR si každý můžeme vybrat 
maximálně dvě disciplíny, co se středních a dlouhých tratí týče. Žádný 
jiný junior letos v ČR nezaběhl půlku rychleji, byl to dobrý příslib pro 
hlavní sezónu.

Mám takový pocit, že od té doby už se bohužel žádné závody 
nekonaly a konat asi jen tak nebudou? 

Od 15. 2. jsem žádný skutečný závod neběžel. Mám za sebou pouze 
jeden charitativní běh, který jsem běžel tady ve Včelnici a 
organizátorům jen poslal svůj záznam ze sport testeru. 

Slibně zahájená sezóna tak nabrala úplně jiný směr. Jak moc tě 
zasáhla doba s koronavirem a karanténou?

V tuto chvíli jsem měl být s reprezentací na soustředění v horách 
v severní Itálii. Když se Itálie ukázala jako riziková, měli jsme jet na 
Štrbské pleso. Za dva dny pak přišel e-mail, že jarní soustředění bylo 
zrušeno úplně, a pak to šlo v rychlém sledu. Výsledkem je, že běhám 
po novovčelnickém okolí s šátkem na krku, který si dávám přes nos a 
ústa v případě, že někoho potkám. Většina závodů byla odložena, nebo 
zrušena.

Jak nyní řešíš studium na střední škole a zvládáš to dobře?

Vím, že jsem jeden z mála, ale přiznám se, že mi tento styl studia 
docela vyhovuje. Učitelé z gymnázia nám zasílají úkoly a my jim své 
práce v daných termínech musíme odevzdávat. Nikdo s takovou 
situací nepočítal, ale musíme se přizpůsobit. Nyní je to na každém 
z nás. Je spousta možností, jak se učitelé mohou se studenty a žáky 
spojit. Je to o lidech. My na GVN využíváme Google Classroom pro 
zadávání úkolů a zpětné zasílání výsledků a prací, Google Zoom pro 
videohovory jako online výuku, MS Forms pro psaní testů, Discord, 
Edupage a školní e-maily.

Když se nechodí do školy, co celý den děláš?

Můžu říci, že jsem si zatím nemohl stěžovat na to, že nemám co dělat. 
Pokud školní povinnosti nevelí jinak, tak se snažím dopoledne 
stihnout pouze trénink. Jsem totiž spíše sova než skřivan. 
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Odpoledne pak dělám věci do školy a jdu na odpolední trénink. 

A jak teď vypadá tvůj trénink?

Trénuji sám, často jsem teď využíval třeba brabecký kopec. Vybíhat ho 
s šátkem přes ústa a nos z něj dělá úplně jinou výzvu. ☺ Je to strašné.

Doma vymýšlíme nové metody. Používám lavičky nebo třeba tyče z 
lešení.

Myslíš si, že vypadneš z kondice?

Doufám, že ne. Poctivě trénuji, více spím. Kondici snad neztratím. Jen 
si nejsem jistý, zda- li ji dokážu vyladit, až k tomu bude správný čas. 

Myslíš, že se v letošním roce ještě nějaké závody uskuteční nebo si 
spíš v tomto ohledu pesimista?

Doufám, že sezóna 2020 nebude zcela zrušena. Příští rok už jdu do 
seniorské kategorie, a tak bych si chtěl pár juniorských závodů ještě 
zaběhnout.

Co by sis nejvíce přál aby se letos ještě uskutečnilo?

Mým cílem bylo MS do 20 let v keňském Nairobi. Zatím nebylo 
zrušeno, ale pouze odloženo. Bude záležet na dalším vývoji pandemie.

Jaký dopad bude mít tato nepříjemná doba na sport tvým 
pohledem?

Sportovci, kteří se připravují na OH, si nyní mohou trošku odpočinout, 
což se může pozitivně projevit na jejich výkonech příští rok. Pro 
ostatní, jejichž cíle nejsou tak vysoko, je toto období složitější. Když 
trénink bolí, hlava se ptá na důvod, proč se takto dobrovolně „dřete“. 
Abyste se u nějaké takové činnosti udrželi, musíte znát svůj cíl a za 
ním si jít. My ale nevíme, jestli letos nějaké závody vůbec budou, natož 
abychom na ně ladili formu. V každém sportu je nějaký tréninkový 
cyklus. Tréninky se v závislosti na zbývajícím čase do soutěžního 
období neustále mění. Nikdo teď neví, jak by měl správně trénovat, 
což se na prvních výsledcích určitě podepíše.

Jak současnou situaci vidí tvůj trenér?

S trenérem, kterým je můj taťka, se snažíme situaci co nejlépe 
přizpůsobit. Oba věříme, že nás nějaké závody ještě čekají. Nic 
konkrétního ale v plánu nemáme. 
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Táta nemá na starost pouze mě, ale i další atlety, se kterými se 
domlouvá na dálku.

Co myslíš, že tě v tomto roce ještě může potkat, myslím tím ve 
sportovním odvětví?

Doufám, že už budou přicházet jen dobré zprávy. S největším napětím 
očekávám datum prvních závodů a samozřejmě i termín případného 
MS juniorů. Také věřím, že 3. 9. 2020 náš oddíl uspořádá 49. ročník 
Večerního běhu Novou Včelnicí.

Děkujeme za rozhovor, byť byl jen elektronický a věřme, že se vše co 
nejdříve vrátí k normálu. ☺

Pavlína Nebeská 

Děti se mohou těšit na nové dětské hřiště
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ZUŠ Allegro již v září v Nové Včelnici

Přihlášky   na   pěvecký  sbor a výtvarný obor přijímáme 

do naplnění kapacity na emailech: epalcova@seznam.cz, 
junova.zdenka@seznam.cz

mailto:epalcova@seznam.cz
mailto:junova.zdenka@seznam.cz
mailto:junova.zdenka@seznam.cz
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Inzerce
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